
Protokół Nr 24/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 10 lutego 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Wypracowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia skargi z dnia 7 września 2020 r. 

2) rozpatrzenia skargi z dnia 18 stycznia 2021 r. 

3) rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

4) rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2020 r.   

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pani Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji 

oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zgłosił zmianę do porządku posiedzenia poprzez 

zmianę brzmienia pkt 3 wybór wiceprzewodniczącego Komisji i w związku z tym zmiana numeracji 

kolejnych punktów. 

Do zmiany porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i głosami 4 za porządek po zmianach został 

przyjęty.  

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poprosił o zgłaszanie kandydatur  

na wiceprzewodniczącego/wiceprzewodniczącą Komisji.  

Członek Komisji Pani Monika Wałejko zgłosiła kandydaturę Pani Wioletty Anuszkiewicz.  

Członek Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz wyraziła zgodę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie kandydaturę Pani Wioletty 

Anuszkiewicz na wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosami 3 za, 1 wstrzymującym się Pani Wioletta Anuszkiewicz została wybrana na wiceprzewodniczącą 

Komisji. 

 

Do pkt 4 

1)  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 7 września 2020 r. dotyczącej użytkowania samochodu służbowego przez Burmistrza Gołdapi 

do celów prywatnych. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy członkowie Komisji mając pytania  

do przesłanego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 7 września 2020 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i głosami 4 za projekt został przyjęty. 

 

2)  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi z dnia 18 stycznia 2021 r. w sprawie przekazania skargi do Rady Powiatu w Gołdapi. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania  

do przesłanego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 stycznia 2021 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i głosami 4 za projekt został przyjęty. 

 

3)  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 14 grudnia 2020 r.  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania  

do przesłanego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i głosami 4 za projekt został przyjęty. 



 

4)  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 21 grudnia 2020 r.  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania  

do przesłanego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2020 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i głosami 4 za projekt został przyjęty. 

 

Do pkt 5 

Członek Komisji Pani Monika Wałejko powiedziała, że pewni mieszkańcy w sołectwie  

są na kwarantannie i na odcinku 600 m prywatnej drogi jest nieodśnieżone i nie można do nich dojechać. 

Spytała, czy w tym przypadku gmina mogłaby odśnieżyć ten odcinek drogi. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że gmina nie może odśnieżać na prywatnym 

gruncie. 

Członek Komisji Pan Marian Chmielewski powiedział, że słabo są odśnieżane skrzyżowania na terenach 

wiejskich.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Makarewicz powiedział, żeby zwrócić uwagę na odśnieżenie  

i posypywanie na skrzyżowaniach w centrum miasta.  

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

    /-/ Katarzyna Krusznis      /-/  Zbigniew Makarewicz 


